
Výbor mestskej časti č.:    4 Klokočina 

Predseda VMČ:     Pavol Obertáš 

Sekretárky výboru:     Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 

___________________________________________________________________________ 

 

Z á p i s n i c a 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina, zo dňa 08. 01. 2024 o 15,30 h v Dome 
Matice slovenskej, Dolnočermánska ul. 

1) Otvorenie  
2) Žiadosti o stanovisko 
3) Odpovede na pripomienky 
4) Rôzne 
5) Pokyn na referát organizačný 

 

Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa 
prezenčnej listiny. Rokovania sa zúčastnili: p. Obertáš, p. Dubaiová, p. Ajdariová, p. Šmigová,  
p. Rácová,  p. Vereš,  p. Mesároš, p. Dovičovič, p. Hollý, p. Bratová,  p. Hosťovecký,  p. Volek 

Ospravedlnený: p. Štefák 

 

K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

     Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru a oboznámil 
ich s programom rokovania.  

 

K bodu 2) Žiadosti o stanoviska 

 Ku dňu rokovania  VMČ nebola predložená žiadna žiadosť. 

 

K bodu 3) Odpovede na pripomienky 

1. SMS - VMČ opätovne  žiadal zaslať návrh zefektívnenia blokového čistenia na sídlisku 
Klokočina. 
SMS zabezpečuje pravidelné a efektívne čistenie  chodníkov v meste  Nitra podľa 
požiadaviek obyvateľov a VMČ. 
VMČ vyslovuje nespokojnosť s navrhnutými opatreniami a vyžaduje zlepšenia 
blokového čistenia. 
Hlasovanie: za: 12  proti:  0  zdržal sa: 0 



 
2. SMS – požiadavka  o tvaromiestnu obhliadku na Petzwalovej ulici 2 ohľadom opravy 

prístupového chodníka.  
SMS nemá v správe prístupové chodníky k BD, ktoré nepatria do siete miestnych  ciest. 
Odporúča predmetnú žiadosť postúpiť na priame vybavenie príslušnému správcovi BD 
Petzwalova 2. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

3. OVaR – doriešenie  projektovej dokumentácie na Šúdolskej ulici. 
Aktuálne sa čaká na vyhlásenie súťaže odborom VO. 
VMČ berie informáciu na vedomie 
 

4. Ohľadne výsadby stromov namiesto vypílených topoľov – požiadavka  p. Kertesza 
z Baničovej 2-8 
VMČ žiadalo p. Šterdasovú o stanovisku k náhradnej výsadbe stromov, za 
vypílené topole na Baničovej ulici. 
OŽP odpovedal, že náhradná výsadba za vypílené topole za obytným domom na 
Baničovej 2-6 bola zrealizovaná  –    rok 2021 – 3ks sakury – predzáhradka 

- rok 2022 – 4ks lipy – zo zadnej časti domu 
VMČ berie na vedomie 

5. Odbor dopravy- VMČ žiadal o vyjadrenie, či na Novomeského ulici spĺňa šírkové 
parametre na parkovanie a jednosmernú premávku. 
OD  neodporúča úpravu chodníka na parkovanie vozidiel z dôvodu, že sa jedná 
o jednosmernú miestnu cestu s jednostranným chodníkom pre chodcov. Momentálne sa 
nachádza v tomto úseku 60 parkovacích miest po zmene by pribudlo približne 20 
parkovacích miest, avšak boli by potrebné stavebné úpravy, teda by bolo potrebné zadať 
novú investičnú akciu. 
VMČ berie na vedomie 

6. VMČ prerokovalo návrh VZN k „Rezidentskému parkovaniu“ 
VMČ berie na vedomie a odporúča OD akceptovať  pripomienky jednotlivých 
komisií a VMČ. 
Hlasovanie: za: 12  proti:  0  zdržal sa: 0 
 
 

K bodu 4) Rôzne 

1. p. Obertáš  upresnil  organizačné veci k akcii „Klokočinská tancovačka pre 
seniorov“, čo sa týka pokynov k samotnej akcii,                      

2. p. Dubaiová  oboznámila o návrhu alternatívnych umiestnení polopodzemných 
kontajnerov na sídlisku Klokočina, 
- podnet na spílenie spodných konárov stromov nad detským ihriskom pri ZŠ 
Benkova, a možnú revitalizáciu detského ihriska, 

3. p. Rácová – podnet na vyčistenie schodov k Medicínskemu centru (Čajkovského 
ul.), je tam veľa lístia. Taktiež aj verejné priestranstvo (kríky)  za  kvetinárstvom p. 
Maliňákovej (OC Sandokan). 

4. p. Hosťovecký –  podnet na rozšírenie detského ihriska pri Jurkovičovej 1 
o doplnenie hracích prvkov pre vyššiu vekovú kategóriu, taktiež aj exteriérové  
pinpongové betónové stoly 

5. p. Ajdariová – podnet k doplneniu hracích prvkov na ihrisku za Nedbalova 7-11 



K bodu 5) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     

1. VMČ žiada OM o zistenie vlastníka oboch schodísk Medicínske centrum na Klokočine  
 Hlasovanie: za: 12  proti: 0 zdržal sa: 0 
 

2. VMČ žiada p. Šterdasovú  o tvaromiestnu obhliadku na verejnom priestranstve za 
stánkom – kvetinárstvo pred OC Sandokan z dôvodu náhradnej výsadby (kontaktná 
osoba p. Rácová) 

 Hlasovanie: za: 12  proti: 0 zdržal sa: 0 
 

3. VMČ žiada Odbor životného prostredia o revitalizáciu  detského ihriska na 
Jurkovičovej ulici 1 a vyčlenenie finančných prostriedkov. 

 Hlasovanie: za: 12  proti: 0 zdržal sa: 0 
 

4. VMČ  žiada Odbor životného prostredia  o spílenie spodných konárov na stromoch nad 
detským ihriskom pri ZŠ Benkova a vyjadrenie k možnej  revitalizácii tohto ihriska 
(kontaktná osoba p. Dubaiová). 

  Hlasovanie: za: 12  proti: 0 zdržal sa: 0 
        

5. VMČ žiada Odbor životného prostredia o doplnenie hracích prvkov na detskom ihrisku     
za  bytovým domom Nedbalova 7 – 11 (kontaktná osoba p. Ajdariová) 

 Hlasovanie: za: 12  proti: 0 zdržal sa: 0 
 
 
Najbližšie zasadnutie VMČ č 4  Klokočina  sa uskutoční dňa 05.02.2024 o 15.30 
hod  v Dome Matice slovenskej, Dolnočermánska ulica. 

 

V Nitre dňa  08.01.2024 

 

Pavol Obertáš 

                                                                                 predseda výboru č. 4 Klokočina, v.r. 

 

Za správnosť: 

Ing. Tatiana Kilianová, v.r. 
sekretárka  VMČ č.4 

 

 


